
Styrelsemöte: 19-06-2024

Mötets öppnande: 18:30

Närvarande: Henrik S, Anna G, Lisa E, Gustav P, Ingrid E, Sara J, Josefin W, Bashir T

Ordförande: 

● Henrik har haft möte med kyrkan som önskar att få prata med oss. Vi kan få vara kvar
fram till att avtalet löper ut i december år 2026. Vi har begärt ut handlingar och fått veta
att det finns ett avtal mellan kyrkan och kommunen att det inte kommer att byggas någon
förskola. Niklas som är ny medlem i lokalgruppen (som är jurist) har också försökt jobba
med ärendet och vi förstår det som att kommunen hade som krav att det skulle byggas en
förskola för 120 barn. Men det verkar inte vara aktuellt. Där vår förskola ligger, planerar
man att bygga hus/lägenhet/andra typer av fastigheter än förskola. Vi har också haft
kontakt med politiker (moderaterna) som stöttar oss i frågan men just nu har han inga
konkreta förslag som kan driva frågan vidare till vår fördel.

● Just nu har vi inga andra lokal-alternativ än Mjärdevi. Vi har fortsatt ekonomiska
förutsättningarna för att kunna köpa lokalen i Mjärdevi efter samtal med banken. Man
kräver då att Minigiraffen blir ett aktiebolag som ägs av föreningen där minigiraffen som
blir största ägaren av aktiebolaget.

● Personalen var på Mjärdevi-lokalen igår och verkar vara positiva. Det är bra utemiljö och
en välbehållen fastighet. Just nu är det lika oklart hur köket skulle kunna fungera med
våra rutiner men vi ser inga stora hinder.

● Vi startar därför processen att genomföra köp av Teknikringen 18 i Mjärdevi.

Vice Ordförande: 

● Kön ser bra ut. Just nu behöver vi inte ta särskilda åtgärder för att öka/minska kön.

Ekonomiansvarig: 

● För april och maj är det 43.000 respektive 58.000 plus. Det kan diffa ca 150.000 åt ena
eller andra hållet hur man

● Ackumulerat för mars så ligger vi ca 150.000 plus för året.
● Vi har tyvärr köpt 400 bananer i stället för 4 kg. Oklart vad det beror på men vi har

bananöverskott på förskolan istället.

Föreståndare: 

● Anna berättar att allt går bra. Mycket energi och funderingar läggs naturligtvis kring
lokalfrågan.

  



Personalansvarig: 

● Elin hade samtal med personalen där det kom upp diskussion om hälsokontroll. Personal
både undrar och önskar att vi kollar möjligheten att kunna genomföra hälsokontrollen vid
företagshälsovård.

● Elin har tagit fram en offert med diverse undersökningar. Detta gäller:
Hälso- och arbetsmiljöprofil, 2263 kr/st
Frågeformulär beträffande motion, kost, alkohol, tobak, symtom, arbetstrivsel, relationer
samt arbetsmiljöfrågor. Provtagning, blodtryck, blodsocker och kolesterol. Längd, vikt,
BMI, midjemått och konditionstest. Resultatet av enkät och undersökning redovisas som
en personlig profil och sammanfattas i ett motiverande samtal där en handlingsplan tas
fram.

I denna kan vi även lägga till hörselundersökning 460 kr/p.

Hälsoundersökning Standard , 1580 kr/st
Innehåll: Hälsodeklaration angående motion, kost, alkohol, tobak, bakgrund, sjukdom.
Provtagning. Blodtryck, blodsocker, kolesterol, längd, vikt, frågeformulär.

HLR-utbildning: 6 084 kr
Kostnad för material tillkommer.

Ergonomiutbildning: 10 336 kr
Grupp halvdag

Ergonomiutbildning: 19 830 kr
Grupp heldag

Lagstadgad undersökning: Buller: 1 132 kr/st

● Anna G kommer att undersöka saken vidare med personalen och återkoppla om hur vi
ska jobba vidare med frågan.

● Anita fyller 65 år snart. Kommunen verkar betala 500 kr extra när man fyller 65 år. Vi har
inget emot att göra samma sak när hon till hösten fyller 65 år. Hon kommer troligen att
arbeta med oss fram till årsskiftet.

Materialansvarig: Lisa

● Lekplatsbesiktningen har gått bra.
● Alla restuppgifter är framtagna och kommer att fördelas mellan de familjer som saknades

på vårröjet.
● Vi behöver byta kod till dörren. Det ska göras någon gång i augusti månad.



● I verktygsförrådet står massa påsar med löv. Troligen misstag. De börjar ruttna och vi
behöver avlägsna dem.

Sekreterare: 

● Lönerna är lagda för utbetalning

IT-ansvarig 

● Ingrid jobbar vidare med hemsidan för att försöka få fram en formulär för diverse
anmälningar och ansökningar så det blir mer organiserat och samlat på samma ställe.

Övriga frågor:

Mötet avslutas: 20:07


